

# ARKITEKTURSEKTIONEN

## SM2 2025 29 januari 2025

Plats: A123

1. Mötets öppnande  
17:48  
Mötet utlysts stadgeenligt.
2. Godkännande av utlysandet av mötet  
Godkänt.
3. Fastställande av dagordning  
Godkänt.
4. Eventuella adjungeringar  
Mötet väljer att ge närvarorätt till Elena.
5. Fastställande av röstlista för mötet  
Frivilliga rösträknare: Lucas Söderman och Evelyne Åkerlund.  
Antal fastställda rösttagare: 33 personer.
6. Val av mötesfunktionärer
  - 6.1 mötesordförande - Vincent Landemo godkänd
  - 6.2 mötessekreterare - Lisa Zätterström godkänd
  - 6.3 två justerare tillika rösträknare - Lucas Söderman och Evelyne Åkerlund godkända som justerare tillika rösträknare.



## 7. Rapporter

### 7.1 Styrelse

Skrivit på samboendekontrakt med Sambygg för Oasen  
Studieinflytande enkät  
Börja möblera amöban  
Satt igång vårt projekt materialpoolen  
Skickat ut månads mail  
SRO - skolrådsordförande är öppen för ansökning

### 7.2 Utskott och nämnder

FESTERIET Har haft problem under höstterminen.  
Ny QBM hos sambygg har gjort det mycket trevligare.  
Väntar på alkoholtillstånd

ARKIPELAGO Inväntar mässan som tar plats i mars

FOGA ska starta sitt arbete

MOTTAGNINGEN har tillsatt en a-grupp

STUDIENÄMNDEN

Fortsatt sitt arbete, delat ut presentkort

HÅLLBARHETSÄMNDEN

Fortsatt sitt arbete

JML

Fortsatt sitt arbete, letar nya medlemmar

SKALAN

Söker nya medlemmar, fortsatt sitt arbete, tidningen kommer snart

### 7.3 THS

Ska hålla två utbildningsdagar  
Skapar nya sektionslokaler på campus  
Styrelsen hälsar att terminsmedlemskap kommer att börja gälla nästa termin.  
Ser över funka stödet, har gjort ett åsiktsformulär  
Ser över nya sektionsdokument för JML  
Nytt system för meritpoäng för kurser som lanseras i P3  
THS sports har organiserat en resa för sitt sportlag

LS L2 VL EB

## 8. Motioner

### 8.1.1 Alumniförening

Staffan framför styrelsens åsikt

Vincent läser upp och förklarar ett utkast för ny policy gällande AS - Alumnisektionsförening.

Diskussion öppnas.

Sonny: oklart vad som menas med föreningen och hur det ska fungera, hur det ska vara en del av sektionen.

Noel: Styrelsen har redan mycket att göra, det är lite skevt att ett krav är att man måste ha en 5 årig arkitektexamen, tänk på ljusdesign.

Evelyne: fysik är ett bra exempel på hur vi skulle kunna göra.

Atle: En intressant idé, men väldigt värt att se hur andra sektioner gör. tex samhällsbyggnad.

Sonny: kan vara en bra idé att inte rösta in detta nu och istället vänta tills nästa SM.

Vincent: Förslaget är formulerat för att fungera utifrån styrelsens intresse.

Sonny: tycker inte att det borde vara begränsat till att styrelsen måste vara den främsta drivande kraften.

Vincent: till styrelsen: ställer ni er för eller emot denna motion?

Klara: Styrelsen är för motionen men mot att detta ensamt faller i styrelsens ansvar, såsom motionen nu är formulerad.

Julia: Det känns naturligt att detta skulle falla på sittningen för att ni tex håller kontakt med andra sektioner.

Klara: Ja, men problemet blir att motionen begränsas till att den bara kan växa inom styrelsen, så som den är formulerad nu, istället för att kunna växa genom hela sektionen.

a.

### 8.1.2 Motionssvar Alumniförening

Röstning om denna motion.

För: 2

Mot: 11

Resultat: Motionen går inte igenom.

Röstmängd ändrades till 31.

LS L2 V ei

## 9. Propositioner

Röstmängd ändrades till 32.

### 9.1 Byggeriet byts ut till oaSen i alla styrdokument

Generell positiv mening om propositionen. Men vill ändra till ett stort A i framtiden.

Röstning:

För: 28

Propositionen har gått igenom.

Röstmängden ändrades till 31.

### 9.2 Flera medlemmar kan inte väljas till samma post

Klara presenterar styrelsens mening med propositionen.

Diskussion öppnas.

Vad är problemen idag?

Noel svarar och beskriver styrelsens upplevda problematik.

Sonny utvecklar. Klara utvecklar vidare.

Alexander svarar: Finns inte risken då att utskott inte finns? för att ingen vill vara ansvarig.

Vincent pratar med mat i munnen.

Är det mötets mening att sätta streck i debatten.

Ja

Röstning om propositionen

För: 9

Mot: 8

Resultat: propositionen går inte igenom.

### 9.3 Ge ekonomiskt ansvariga Arkitekturmedaljen

Klara presenterar styrelsens mening med propositionen

Pling

Alexander: den lila medaljen borde tas bort i sådana fall, alla borde få arkitektmedaljen

Lucas: Är det möjligt att lägga till fler medaljer.

Diskussion om medaljer.

LS L2 VK EA

Röstning om propositionen:

FÖR: 25

MOT: 0

Propositionen går igenom och reglementet ändras.

Paus till 19:02

Mötet öppnas igen: 19:03

Röstlängd: 24

#### 9.4 Gör Eventutskottet till Eventnämnden

Sonny presenterar styrelsens avsikt, enklare för eventutskottet att finnas om det blir en nämnd. Event ska då infinns på megaråden istället för studieinflytanderådet.

Sonnys yrkande: det ska stå eventnämndansvarig student istället för "Event"

Röstning:

JA

Röstning för propositionen:

För: 19

Mot: 0

Reglementesändringen går igenom:

Röstlängden ändrades till: 25

#### 9.5 Inför styrelseposten Rustmästare

Sonny presenterar styrelsens mening med propositionen; vem har hand om sektionens egendom? Vill införa en rustmästare: havande och införskaffande av sektionens saker.

Diskussion.

Blir det både reglemente- och stadgeändring? Ja.

LS L2 V EA

Röstning (för både reglemente och stadgeändring):

För: 21

Mot: 0

Propositionen går igenom.

Röstning om stadgarna sker igen nästa SM.

## 10. Ekonomisk berättelse och verksamhetsberättelse från avgående poster

Då mötehandlingarna inte finns går SM vidare till nästa punkt.

10.1 Ekonomisk berättelse och verksamhetsberättelse Arkipelago 2023-2024

10.2 Ekonomisk berättelse och verksamhetsberättelse Skalan 2023-2024

## 11. Revisionsberättelser utskott och styrelsen

11.1 Arkipelago 2023-2024

11.2 Skalan 2023-2024

## 12. Beslut om ansvarsfrihet avgående poster

Vincent yrkar på att vi bordlägger denna punkt till SM3.

Finnes bordlagt.

12.1 Näringslivsansvarig student 2023-2024

12.2 Redaktör 2023-2024

## 13. Val

13.1 JML-nämndansvarig student

- a. Noel nominerar Julius (som inte är nedvandrade ikväll) och Julius godkänner nomineringen. "ja, I DO"

Kandidatlistan stängd.

Motivering Julius: Han har varit med länge och kan sin sak.

Röstning: SM väljer Julius till JML-ansvarig student.

Finnes vald

### 13.2 Idrottsnämndsansvarig student

Kandidatlistan öppnas.

Sonny förklarar vad denna post innebär.

Ingen kandidat eller nominering till denna post.

Punkten bordläggs till SM3.

### 13.3 Studerandeskyddsombud

Vincent förklarar vad denna post innebär.

Kandidatlistan öppnas.

Evelyn kandiderar.

Kandidatlistan stängs.

Evelyn yrkar för sig själv.

Evelyne går ut och diskussionen öppnas.

Mötet väljer Evelyn till Studerandeskyddsombud.

Finnes vald.

### 13.4 Kårfullmäktige

Noel har kandiderat.

Valberedningen har nominerat Noel.

Kandidatlistan stängs.

Valberedningen framför motiveringen till nomineringen.

Noel presenterar sig själv.

Valberedningen går ut med Noel och röstning tar plats

Noel väljs till kårfullmäktige.

Röstlängden ändras till 26.

### 13.5 Suppleant

Sonny nominerar Isak. Isak tackar nej till nomineringen.

Vincent nominerar Melina.

Melina godkänner nomineringen.

Valberedningen tar med Melina ut och debatt öppnas.

Melina väljs till suppleant.

ds

V

ea

## 14. Fyllnadsval

### 14.1 Eventnämndsansvarig student

Bordläggs till SM3

### 14.2 Ekonomiansvarig Event

Bordläggs till SM3

### 14.3 Mottagningsansvarig

Kandidatlistan öppnar.

Theodor kandiderar.

Kandidatlistan stänger.

Theodor presenterar sig själv.

Diskussion och frågor till Theodor

Valberedningen tar med Theodor ut och debatten öppnar.

Alexander: Han verkar rimlig, och han ska ändå gå fest och stad så det blir toppen.

Etta: han är alltid klar med saker i tid.

Sofia: verkar som en rimlig lösning.

Staffan: Vi behöver klargöra vem som är kontaktperson för sektionen gentemot mottagningen.

Theodor väljs till mottagningsansvarig.

### 14.4 Ekonomiskt ansvarig Mottagningen

Theodor tycker att det inte behöver väljas en ekonomiskt ansvarig då han blir det som mottagningsansvarig. Posten väljs inte detta år.

Yrkandet godkänns av mötet.

### 14.5 Ekonomiansvarig Skalan

Bordläggs till SM3 av mötet.

## 15. Övrig info

Ny formel för megaronen

Julia berättar om ledningens ambition med Diploma show

## 16. Nästkommande möte

I slutet av april/början av maj. 7 maj.

LS L2 LK et



17. Övriga frågor

18. Mötets avslutande  
Mötet avslutas 20:12

Mötesordförande  
Vincent Landemaa

Mötessekreterare

Lisa Zetterstrom

Justering  
Evdynett

Justering  
Lukas Söderman

LS L2 ✓ et